
Referat fra FAU-møte 11. april 2023
Tid: Tirsdag 11.04.23, kl. 18.00 – 20.00

Sted: Personalrommet, Ruseløkka skole

Til stede:

Rektor Merete Hansen

FAU 21/9 11/10 8/11 6/12 17/1 14/2 21/3 11/4

1A Leo Kastrati - v Fravær Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt

1B André Gilje
Jacobsen

v v Fravær v v Ikke møtt Ikke møtt v

2A Priyamwada
Kulkarni

- v Fravær Fravær v Ikke møtt v Fravær

2B Marianne
Meling Rieber-
Mohn

- Vara v v v Fravær v v

3A Camilla Hjelle v Vara v v v v v v

3B Elena Silvestro v v v Fravær v vara v v

4A Ellen Wesche
Guttormsen

vara v v v v v v fravær

4B Christine Biørnstad
Wiig

v v v v v v v v

5A Sturla Winger
Svendsen

v v Ikke møtt Ikke møtt v v v v

5B Ola Ødegaard - v v v v v v Ikke møtt

6A - Ikke møtt v Ikke møtt Ikke møtt Fravær Ikke møtt Ikke møtt

6B Helen Virginia
Rocha Dahlseng

- Ikke møtt Ikke møtt vara vara v vara Ikke møtt

7A Elisabeth Grutsch
Lund

v v v v v Ikke møtt v v

7B Anders Ikke
møtt

Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt v

8A Kaare Sverdrup vara v vara v v Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt

8B Annichen Fishe vara v v Ikke møtt Fravær v v v

8C Sophie Camelia
Comtet

v v v v v v v v

9A Claus Peter 
Poulsen

v v v v v vara fravær v

9B Silje Jebsen - Fravær v v v Fravær fravær v

9C Linn Therese 
Stokke

v Fravær Fravær Ikke møtt v Ikke møtt v Ikke møtt

10A Astrid Bjerke - v Vara
(Sigrid)

v v v v Ikke møtt

10B Lisa Kensit Hatlem v Fravær Fravær Vara
(Fabienne)

v Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt

10C Kari-Anne Heggem v v v v v v v Vara
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Saker på agendaen:

1. Nytt fra skoleledelsen

Skolegården har vært plaget av dårlig drenering, og dette ble forsøkt utbedret ved å
sette inn et sluk. Nå viser det seg at sluket bare er en kum uten noen form for avløp, og
altså ikke forbedrer dreneringen på noe vis. Skolen har meldt saken til Oslo Bygg.

Skidagen i Holmenkollen var en suksess, og gratisprinsippet ble overholdt. I
forbindelse med skidagen ble det etterlyst felles retningslinjer rundt tursjokolade, da
det er ulik praksis i forskjellige klasser. Rektor ser på om det er behov for felles
retningslinjer.

Det etterspøres tid i gymsal for 1. klasse. Det er stort press på gymsalen, men man
prøver å benytte ledig tid når det finnes. Rektor ser på dette sammen med lærerne.

Skolen opplever stort trykk fra frivillige organisasjoner, idrettslag og andre
aktivitetstilbud om å formidle informasjon til elever og foreldre. Skolen har ikke
kapasitet til å vurdere alle henvendelsene som kommer, og avslår derfor stort sett alt
av slike forespørsler.

2. Status skolegård
FAU samler sammen alle innspill vi har fått på skolegården, og dokumenterer med
bilder. Dokumentet sendes til Skolemiljøutvalget.

3. Status utvalg
Ingen utvalg med tilbakemelding

4. Oppfølging rus
FAU ønsker å opprette et utvalg som kan jobbe med rusproblematikk. Dersom du er
interessert i å delta i dette arbeidet, kontakt FAU-styret på e-postadresse
ruselokkafau@gmail.com.

5. Oppfølging innkommende sak angående bruk av spesialrom for barnetrinnet
Skolen har svart på brevet fra foreldre på 5. trinn angående bruk av spesialrom for
barneskolen. I svaret sitt skriver skolen at man nå foretar en endring i hvilket trinn
som faget Kunst og håndverk undervises på. Presset på spesialrommene er da stort
siden både 8., 9. og 10. trinn har dette faget dette skoleåret. Læreplanen er ivaretatt
selv om barneskolen ikke får benyttet seg av spesialrommene.

FAU tar skolens svar til etterretning og kommer ikke til å foreta seg noe ytterligere i
denne saken.

6. Status vei og trafikk
Det er ventet endringer i trafikkbildet rundt skolen, og det er behov for et utvalg som
kan jobbe med dette. Dersom du er interessert i å delta i dette arbeidet, kontakt
FAU-styret på e-postadresse ruselokkafau@gmail.com.
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7. FAUs holdning til gratisprinsippet og klasseturer
FAU-styret hadde fremmet et forslag om en uttalelse om FAUs holdning til
gratisprinsippet. Avstemningen ble utsatt til neste FAU-møte, da det var flere som
ønsket å endre på den foreslåtte formuleringen.

8. Status økonomi
FAU har pr dags dato ca 72 000 kr på konto.

9. Inntjeningsmodell og 17. mai
For å overholde gratisprinsippet, og samtidig gjennomføre sosiale arrangementer,
trenger FAU inntekter. Det ble foreslått å avholde et loppemarked til høsten, til inntekt
for FAU.

Forslag om faste arrangementer, som betales via FAUs inntekter:
8. trinn - sosialiseringsarrangement
9. trinn - utflukt
10. trinn - skoleball

10. Innkommende saker
Ingen innkommende saker

11. Eventuelt
Det er dårlig oppmøte for Natteravnene fra foreldrene på Ruseløkka, og foreldrene på
ungdomstrinnet oppfordres til å delta på dette.

12. Oppsummering og neste møte
Neste FAU-møte er tirsdag 9. mai.
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